

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2326/Add.12  
27 July 1965

Limited Distribution

---

Original: English

SUBSIDIES

Notifications of Changes in Subsidy Measures

Federal Republic of Germany

The following communication has been received from the Federal Republic of Germany:

"In March 1963, the Federal Republic of Germany submitted to the GATT secretariat /a full response/... to the questionnaire concerning subsidies... (document L/1948/Add.11).

"Since this notification, the subsidy measures applicable in the Federal Republic of Germany have not been changed, unless these measures referred to such products as fall within the scope of common agricultural policy. The Commission of the European Economic Community will notify you accordingly."

---

SUBVENTIONS

Notification des changements apportés aux mesures de subventionnement

République fédérale d'Allemagne

La République fédérale d'Allemagne a fait parvenir au secrétariat la communication suivante:

"En mars 1963, la République fédérale d'Allemagne a adressé au secrétariat du GATT /une réponse complète/ ... au questionnaire concernant les subventions ... (document L/1948/Add.11).

"Depuis cette notification, les mesures de subvention applicables dans la République fédérale d'Allemagne n'ont pas changé, en dehors des mesures concernant les produits qui relèvent de la politique agricole commune. La Commission de la Communauté économique européenne vous notifiera les mesures dont il s'agit."

